

**應用學習課程（2021-23 年度）
第二輪申請（模式一）**

學校須知

1. 學校須於於**2021年6月8日至7月5日期間**匯入更新的「應用學習參數檔案」(路徑：應用學習 > 資料互換 > 處理已接收資料)及遞交報讀申請，然後與相關課程提供機構聯絡為學生安排面試。學校亦可直接與有關課程提供機構聯絡，以確定是否仍接受申請。非網上校管系統用戶則請致電3698 3186與教育局課程發展處應用學習組聯絡。
2. 請於遞交申請時**提供相關老師的電郵地址及聯絡電話號碼**，以便課程提供機構在暑假期間可透過老師聯絡學生。透過網上校管系統遞交申請的學校，請從路徑：「報名」>「聯絡資料」輸入相關老師的電郵地址及聯絡電話號碼。
3. 教育局在收到課程提供機構的甄選結果後，將透過聯遞系統（網上校管系統用戶）或傳真（非網上校管系統用戶）通知學校。請盡快確認學生是否接納取錄，並將有關資料傳送本局辦理。
4. 有關各課程個別班別的授課語言、上課時間及場地，請參閱已上載本局網頁的「高中應用學習課程（2021-23 年度）上課資料及開課安排（模式一）」（www.edb.gov.hk/apl/repository）。

**Applied Learning Courses (2021-23 Cohort)
Second Round Application (Mode 1)**

Points to Note

1. Schools should import the updated “ApL Parameter File” (path: *Applied Learning > Data Communication > Process Incoming Data*) and submit applications during **8 June to 5 July 2021** and then **contact the relevant course providers for arranging student interviews**. Schools may also contact the course provider(s) direct to check whether further applications are still accepted. For non-WebSAMS users, please contact Applied Learning Section, Curriculum Development Institute, EDB at 3698 3186.
2. When submitting applications, please **provide the email address and contact phone number of the teacher concerned** so that course providers could contact the students via the teacher during the summer holidays. Schools submitting applications via the WebSAMS may enter the email address and contact phone number of the teacher concerned along the path: “*Application*” > “*Contact Information*”.
3. Upon notification by the course providers, the EDB will send the selection results to schools via the CDS (for WebSAMS users) or fax (for non-WebSAMS users). **Please confirm whether the students would accept the offers and send the related information to the EDB for processing as soon as possible.**
4. Please refer to the “Course Information and Commencement Arrangement (Mode 1) for Senior Secondary Applied Learning Courses (2021-23 Cohort)” on the EDB website (www.edb.gov.hk/apl/en/repository) for details about the medium of instruction, lesson time and venues for different classes of individual courses.